
 

  

Når vi ser tilbage på skoleåret 2020/2021, kan vi konstatere, at det 

begyndte lige så underligt og uforudsigeligt, som skoleåret 2019/2020 endte. 

Denne årsberetning fortæller derfor ligesom sidste år meget om, hvordan 

Coronaen har haft indflydelse på skolens hverdag.  
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Coronaen hang fortsat over os, og vi var alle meget 

begrænsede i vores færden - både på skolen og 

udenfor skolen. Alt blev aflyst eller udsat – og vi var 

nødsaget til at tænke anderledes og finde nye 

muligheder og alternative veje, så vi kunne mødes 

både virtuelt og i den virkelige verden i det omfang, 

restriktionerne tillod det. 

  

Trods Corona-skyen var 

der dog næsten normale 

omstændigheder i begyn-

delsen af skoleåret. 

Forældremøderne blev 

holdt på lidt alternativ 

vis, og nogle af klasserne 

nåede at afholde fysiske 

skole-hjem-samtaler, 

inden Danmark igen blev 

ramt af yderligere 

restriktioner.   

 

I skolebestyrelsen har vi 

gjort det bedste, vi kunne 

for at følge vores årshjul. 

Vi måtte desværre aflyse 

mange af vores tiltag.  Julie og Freja fra 2B 

Her kan jeg nævne vores efterhånden traditionsrige 

Åbne Skolegård, Skolernes Motionsløb og bestyrelsens 

møde med klasserepræsentanterne, som desværre 

heller ikke blev holdt i oktober, som det plejer. 

Bestyrelsen har dog afholdt samtaler, da der skulle 

ansættes både en ny SFO-leder, lærere og pædagoger.  

 

I skrivende stund er “hele” Danmark lukket ned. 

Eleverne er sendt hjem, klasseværelserne er tomme, 

og der er meget stille. Skolens pasningsmuligheder er 

heldigvis fortsat i drift i form af nødpasning, og jeg 

 

Skolens 

værdigrundlag 

fortæller, at elever, 

skole og forældre i et 

forpligtende 

fællesskab arbejder 

for elevernes 

engagement, tryghed 

og læring. 



 
  

håber og tror på, at når dette skoleår er omme, så begynder vi på en frisk uden 

vores ikke indbudte følgesvend - Corona.  

 

Jeg håber, at vi efter sommerferien igen kan byde forældre indenfor på skolen, 

at forældrene vil strømme til forældremøderne, at børnene kan lege på kryds og 

tværs, og at skolens mange traditioner vil se dagens lys igen. 

En kæmpe tak skal lyde til alle.  

 

Tak til personalet som har navigeret i en ny undervisningsform. En 

undervisningsform, der ikke ligger lige til højrebenet, men som nu er blevet en 

så stor del af hverdagen, at det næsten er mere normalt at mødes på Teams 

end i virkeligheden. Personalet i de yngste årgange, hvor eleverne ikke har hver 

deres computer, har været kreative og forsøgt at holde den gode kontakt, 

selvom det er svært. Personalet i SFO, som har lavet hjemmeskole i SFO`en og 

været fysisk på arbejde, da mange andre var sendt hjem.  

 

Tak til eleverne som blev sendt hjem tidligere end forventet før jul. De gik glip 

af juleafslutningen og julebingo og fællesskab, æv. De har, som personalet også 

skulle prøve nye former og tiltag i undervisningen. Selvom klasselokalet var 

skiftet ud med vante rammer i hjemmet, skulle der fortsat mødes ind til 

timerne. Der skulle forberedes fagligt stof og nogle gange skulle kameraet 

tændes - uha. Vores fornemmelse i bestyrelsen er, at det går bedre denne gang 

med den virtuelle undervisning, end det gjorde i foråret. Eleverne ved nu, hvad 

de går ind til, de er forberedte og de er “vant” til skærme, der bliver delt, 

håndsoprækning via computeren og mikrofoner, der skal tændes og slukkes. 

Den anderledes undervisningsform har givet mere rum til nogle, og andre har 

puttet sig. En ting er sikkert. I gør det alle mega godt – tak for det.  

 

Tak til forældre, som har hjemmeskolet og samtidig har skullet passe deres 

arbejde enten hjemmefra eller fra deres arbejdsplads. Forældre som har fundet 

alternative pasningsmuligheder, og forældre som har støttet deres børns læring 

og trivsel i en svær tid. I bestyrelsen er vi klar over, at det ikke er en nem 

situation, vi står i, ligesom det heller ikke var nemt, da vi stod i den i foråret. I 

har været meget overbærende og forstående for hele situationen – ja I er 

verdens bedste forældre. Tak fordi I gør det nemmere for ledelsen og personalet 

at være i dette.  

 

Tak til ledelsen, som på bedste vis har guidet os igennem de mange 

forandringer og diverse restriktioner og informeret os løbende i denne svære tid. 

Alle har gjort det bedste, de kunne, så vi har været godt klædt på, når endnu en 

af de mange forandringer, genåbninger og nedlukninger stod for døren. Alt 

sammen nye situationer, hvor der skulle guides og informeres på ny om 

restriktioner og anderledes forhold for alle.  



 
  

Jeg ser tilbage på et skoleår, der ikke har været nemt for nogle af os, og i 

bestyrelsen krydser vi fingre for bedre tider – endnu engang tak for tilliden, 

troen og samarbejdet med alle. 

 

 

På skolebestyrelsens vegne 

 

Mille Elena Andreasen 

skolebestyrelsesformand 


